
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 4.11. 2008 
 
Přítomni:  Mgr. Bogan, Ing. Richter, Prof. Vráblíková, Mgr. Vojtíšek, Ing. Dolanský, Doc. 

Janoš, Ing. Vosátka 
Omluveni:  Ing. Brůna, Ing. Neruda (služ. cesty) 
 
 
Úkoly z minulých KD: 
 
Z KD 23.9.2008 
Bod č. 1: evaulace UJEP 

• Děkan seznámil kolegium s předběžnými závěry hodnotící komise, které byly 
presentovány na schůzce 31.10. v Praze.  

o Ze závěrů vyplynulo, že univerzita dosáhla hranic extenzivního růstu a 
nedoporučuje se akreditovat nové studijní programy. Nedostatečně obsazené 
obory by měly být rušeny.  

o Doporučuje se užší spolupráce FŽP s PřF na výuce a při využívání přístrojového 
vybavení. Z hlediska FŽP bylo poukazováno na velké rozdíly v publikační 
činnosti mezi jednotlivými katedrami.  

o Doporučeno bylo rozvíjet VaV práci ve vazbě na vyučované obory. 
o Obor RK nebyl schválen. Dne 13.11. proběhne schůzka s pí. rektorkou o dalším 

postupu akreditace tohoto oboru. 
 
Z kolegia rektorky: 

• byla provedena změna Statutu UJEP, který nově obsahuje vedení přihlášky ke studiu 
elektronickou formou a přenáší kompetenci k jazykovým zkouškám zahraničních studentů 
na fakulty. 

• budou vydány aktualizované směrnice k poplatkům a k organizační struktuře UJEP. 
• v přehledu nezaměstnaných absolventů FŽP je registrováno 6 absolventů v Ústeckém 

kraji a 13 absolventů v ČR. 
• 17.12. proběhne od 14 h. na rektorátě aktiv vedoucích pracovníků. 
• v Brně proběhl veletrh Gaudeamus s největší účastí návštěvníků v historii. Další veletrh 

se bude konat v Praze v lednu, UJEP afakulta na něm budou rovněž zastoupeny. 
• příští rok uplyne 55 let vysokého školství v Ústeckém kraji. Jsou vítány jakékoli náměty 

k oslavám tohoto výročí. 
• do 16.1. je nutné nahlásit plánované akce pro rok 2009 pí. Šikové 

 
Bod č.8: ceny rektorky, ediční plán 

• Pokud má někdo ze zaměstnanců cokoliv k publikaci, ať urychleně předloží požadavek 
dle publikační směrnice. 

 
Z KD 7.10.2008: 
Bod č.3: Stanovení zástupců vedoucích kateder 

• Na KPV je zástupkyní zvolena doc. Blažková, na KIG bude zastupovat Mgr. Novák, na 
KTEV Ing. Buchtová a na KSPV PhDr.Benda. 

 



 
Nové: 
Bod č.1: Environmentální management 
S doc. Štěpánkem (FSE) proběhla diskuse o přípravě oboru EM. Bude znovu přehodnoceno 
podání bakalářské formy studia. Další jednání děkana a ing. Vosátky proběhne 5.11. od 10h. 
 
Bod č.2: Sylaby předmětů 
Proděkan pro studium provedl kontrolu informací o předmětech vložených do STAGu. 
Jednotlivým vedoucím kateder zašle seznam nalezených nedostatků k odstranění. 
 
Bod č.3: Výuka ruštiny 
Ing. Vosátka navrhl možnost otevření výuky ruštiny, kterou by zajistila Ing. Brovdyová. 
Kolegium schvaluje možnost předmět vypsat pro příští ak. rok jako povinně volitelný. 
 
Bod č.4: Terénní auto 
Na návrh prof. Vráblíkové kolegium odsouhlasilo pořízení terénního automobilu pro potřeby 
výjezdů do terénu. 
 
 
Různé: 
 

• Prof. Vráblíková upozornila na prodlení při odesílání dopisu pro projekt Ahoj kamaráde, 
který byl předán ing. Harudové. 

• prof. Vráblíková upozornila na nečerpanou dovolenou kolegyně RNDr. Machové – bude 
řešeno dle zákoníku práce. 

 
 
Termín dalšího kolegia:  18.11.2008 od 13 hod. 
Zapsal:    Ing. Dolanský 
 


